

Dodatek č. 7

ke Smlouvě o poskytování služeb – Zajištění komplexní ostrahy objektů FS ČR – GFR, pro objekt Generálního finančního ředitelství, Lazarská 15/7, 117 22 Praha 1 ze dne 31. 5. 2016, č. 16/7700/0134 ve znění Dodatku č. 1 ze dne 9. 1. 2017, Dodatku č. 2 ze dne 19. 1. 201, Dodatku č. 3 ze dne 30. 1. 2019, Dodatku č. 4 ze dne 16. 1. 2020 a Dodatku č. 5 ze dne 24. 8. 2021 a Dodatku č. 6 ze dne 21. 2. 2022 (dále jen „smlouva“) uzavřený mezi smluvními stranami:

Číslo dodatku objednatele: 16/7700/0134/07D

Číslo dodatku poskytovatele:

Česká republika – Generální finanční ředitelství

se sídlem: Praha 1, Lazarská 15/7, PSČ 117 22

zastoupena:  vedoucím Oddělení vnějších vztahů a zástupcem ředitele
Odboru provozu a vnějších vztahů

IČO: 72080043

DIČ: CZ72080043

bankovní spojení: 

číslo účtu:

(dále jen „objednatel“) na straně jedné

a

NOKIKA, s. r. o.

se sídlem: Školská 694/32, 110 00 Praha 1

zastoupena: , jednatelem

IČO: 27936376

DIČ: CZ27936376

zapsaná: v OR vedeném Městským soudem v Praze, oddíl C, vložka 127726

bankovní spojení: 

číslo účtu:

(dále jen „poskytovatel“) na straně druhé

společně též „smluvní strany“

Čl. 1

1.1 Smluvní strany se v souladu s čl. XII. odst. 12.2 smlouvy dohodly na uzavření tohoto Dodatku č. 7 ke smlouvě (dále jen „**Dodatek**“), kterým se smlouva mění a doplňuje způsobem a v rozsahu uvedeným v čl. 2 a 3 tohoto Dodatku.

Čl. 2

2.1 V souladu s čl. III. odst. 3.5. smlouvy je cena za poskytování služby navýšena o procento odpovídající roční míře inflace za uplynulý kalendářní rok vyhlášené Českým statistickým úřadem.

2.2 Vzhledem ke změně ceny o míru inflace za uplynulý kalendářní rok se smluvní strany v souladu s čl. III. odst. 3.5. smlouvy dohodly na změně čl. III. odst. 3.1 smlouvy, který celý nově zní takto:

„3.1 Cena za poskytování služby fyzické ostrahy se sjednává dohodou smluvních stran ve výši:

	Cena bez DPH	DPH ve výši 21 %	Cena včetně DPH
<i>Cena za kompletní zajištění služby fyzické ostrahy za 1 hodinu, která je zajišťována 1 pracovníkem ostrahy (člověkohodina)</i>	148 Kč	31,1 Kč	179,1 Kč“

Čl. 3

- 3.1. Smluvní strany se dále dohodly na změně ustanovení čl. III. odst. 3.6. smlouvy, který bude celý nově znít následovně:

„3.6. Smluvená cena může být také navýšena po vzájemné dohodě smluvních stran formou písemného dodatku, a to v případě změny zákonné výše minimální mzdy, a to maximálně v rozsahu této změny. V případě zájmu o změnu ceny z důvodu dle věty první tohoto odstavce, je poskytovatel povinen spolu se žádostí o navýšení ceny předložit podrobnou kalkulaci ceny, tj. rozklad mzdových nákladů, a to v podobě vyplněné tabulky, která tvoří Přílohu č. 3 této smlouvy. Z rozkladu mzdových nákladů vyplývá výše nákladů na odměnu jednoho pracovníka, a na základě uvedených údajů bude objednatel schopen posoudit, zda navrhované navýšení ceny odpovídá navýšení zákonné výše minimální mzdy. V případě, že dojde ke změně příslušných právních předpisů, objednatel písemně oznámí poskytovateli změnu Přílohy č. 3 této smlouvy. Smluvní strany se dohodly, že pro tuto změnu nebude vyžadováno uzavření dodatku k této smlouvě.“

- 3.2. V souladu se změnou uvedenou v odst. 1. tohoto článku Dodatku se smluvní strany dohodly, že Příloha č. 1 tohoto Dodatku se stává nedílnou součástí smlouvy jako její Příloha č. 3 a zároveň se dohodly na změně ustanovení čl. XII. odst. 12.6. smlouvy, který bude celý nově znít následovně:

„Nedílnou součástí této smlouvy jsou její Přílohy:

Příloha č. 1: Specifikace ostrahy

Příloha č. 2: Jmenný seznam pracovníků ostrahy

Příloha č. 3: Vzor rozkladu mzdových nákladů k žádosti o navýšení ceny v důsledku zvýšení minimální mzdy“

Čl. 4

- 4.1. Ostatní části ujednání smlouvy tento Dodatek nemění.

- 4.2. Poskytovatel bere na vědomí, že tento Dodatek i smlouva budou uveřejněny v registru smluv, neboť se na smlouvu vztahuje povinnost uveřejnění prostřednictvím registru smluv podle zákona č. 340/2015 Sb., o zvláštních podmínkách účinnosti některých smluv, uveřejňování těchto smluv a o registru smluv (zákon o registru smluv), ve znění pozdějších předpisů. Uveřejnění zajistí objednatel.

- 4.3. Dodatek nabývá platnosti dnem jeho podpisu oběma smluvními stranami a účinnosti dnem jeho uveřejnění v registru smluv.

- 4.4. Dodatek lze měnit pouze dohodou smluvních stran ve formě písemných, očíslovaných a oběma smluvními stranami podepsaných dodatků. Jiná ujednání jsou neplatná.

- 4.5. Smluvní strany tímto prohlašují, že si Dodatek před jeho podpisem přečetly, a že jej uzavírají podle jejich pravé a svobodné vůle, určitě, vážně a srozumitelně, a na důkaz toho připojují níže své podpisy.

4.6. Dodatek je vyhotoven ve čtyřech stejnopisech, z nichž dva obdrží poskytovatel a dva objednatel.

4.7. Nedílnou součástí tohoto Dodatku je jeho Příloha:

Příloha č. 1 - Vzor rozkladu mzdových nákladů k žádosti o navýšení ceny v důsledku zvýšení minimální mzdy [Příloha č. 3 smlouvy]

V Praze dne 01.02.2023

V Praze dne 01.02.2023

Za objednatele:

Za poskytovatele:



vedoucí Oddělení vnějších vztahů a zástupce ředitele
Odboru provozu a vnějších vztahů



jednatel

Rozklad mzdových nákladů k žádosti o navýšení ceny v důsledku zvýšení minimální mzdy od 1. 1. 2023

Dodavatel (zhotovitel:)
Místo plnění:
Sluvní vztah č.:

Mzdové náklady 2022 (současné)

Pracovník											
	Druh pracovního poměru (ZAM, DPP, DPČ)	Skupina prací	OZP-I, OZP-OZZ, -	Velikost úvazku (v hodinách/den) dle uzavřené smlouvy	Hrubá mzda měsíční	Pojištění organizace měsíční (zdravotní 9 %)	Pojištění organizace měsíční (sociální 24,8 %)	Mzdový náklad za měsíc	Mzdový náklad za měsíc úvazek 8 hodin	Výše dotačních prostředků / příspěvků z ÚP za měsíc	Reálný měsíční náklad organizace v součtu s dotací (1/12 ročního nákladu)
1								0 Kč	#DĚLENÍ_NULOU!		0 Kč
2								0 Kč	#DĚLENÍ_NULOU!		0 Kč
3								0 Kč	#DĚLENÍ_NULOU!		0 Kč
4								0 Kč	#DĚLENÍ_NULOU!		0 Kč
5								0 Kč	#DĚLENÍ_NULOU!		0 Kč
6								0 Kč	#DĚLENÍ_NULOU!		0 Kč
7								0 Kč	#DĚLENÍ_NULOU!		0 Kč

0 Kč

Mzdové náklady 2023 (plánované)

Pracovník											
	Druh pracovního poměru (ZAM, DPP, DPČ)	Skupina prací	OZP-I, OZP-OZZ, -	Velikost úvazku (v hodinách/den) dle uzavřené smlouvy	Hrubá mzda měsíční	Pojištění organizace měsíční (zdravotní 9 %)	Pojištění organizace měsíční (sociální 24,8 %)	Mzdový náklad za měsíc	Mzdový náklad za měsíc úvazek 8 hodin	Výše dotačních prostředků / příspěvků z ÚP za měsíc	Reálný měsíční náklad organizace v součtu s dotací (1/12 ročního nákladu)
1								0 Kč	#DĚLENÍ_NULOU!		0 Kč
2								0 Kč	#DĚLENÍ_NULOU!		0 Kč
3								0 Kč	#DĚLENÍ_NULOU!		0 Kč
4								0 Kč	#DĚLENÍ_NULOU!		0 Kč
5								0 Kč	#DĚLENÍ_NULOU!		0 Kč
6								0 Kč	#DĚLENÍ_NULOU!		0 Kč
7								0 Kč	#DĚLENÍ_NULOU!		0 Kč

Žádáme o vyplnění žlutě podbarvených polí v záhlaví a údajů ve sloupcích B, C, D, E, F, G a H.

Pokud přijímáte na v tabulce uvedené pracovníky příspěvek na podporu zaměstnávání z úřadu práce, vyplňte dále údaje ve sloupci K a L, pokud tomu tak není, připojte k žádosti čestné prohlášení, že příspěvek nepobíráte.

Pracovník

	Druh pracovního poměru (ZAM, DPP, DPČ)	Skupina prací	OZP-I, OZP-OZZ, -	Velikost úvazku (v hodinách/den) dle uzavřené smlouvy	Hrubá mzda měsíční	Pojištění organizace měsíční (zdravotní 9 %)	Pojištění organizace měsíční (sociální 24,8 %)	Mzdový náklad za měsíc	Mzdový náklad za měsíc úvazek 8 hodin	Výše dotačních prostředků / příspěvků z ÚP za měsíc	Reálný měsíční náklad organizace v součtu s dotací (1/12 ročního nákladu)
1								0 Kč	#DĚLENÍ_NULOU!		0 Kč
2								0 Kč	#DĚLENÍ_NULOU!		0 Kč
3								0 Kč	#DĚLENÍ_NULOU!		0 Kč
4								0 Kč	#DĚLENÍ_NULOU!		0 Kč
5								0 Kč	#DĚLENÍ_NULOU!		0 Kč
6								0 Kč	#DĚLENÍ_NULOU!		0 Kč
7								0 Kč	#DĚLENÍ_NULOU!		0 Kč

Příspěvek ZAM (ust. § 78a, odst. 2 zákona č. 435/2004 Sb. o zaměstnanosti a Nařízení vlády č. 276/2022 Sb.) = 75 % MMN u OZP-I (invalidita 1.-3. stupně), max. však 14.200 Kč nebo 5.000 Kč u OZP-OZZ.

0 Kč

Navýšení:

0 Kč

0 Kč

Navýšení RMN:

0 Kč

Navýšení čílověkohodiny:

0,00 Kč

skupina prací x - min.
x
x

zaručená mzda
(x - x = x/8*x=x)
(x - x = x/8*x=x)

Přepočet na čílověkohodiny:

rok 2023 = 250 pracovních dnů po x hod směnách = x hod /12 kal. měsíců = Ø x čílověkohodin/měs.